
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 552
Minister har den 6. juli 2003, det vil sige før han blev minister, udtalt til Ritzau,
at politiet på daværende tidspunkt ikke burde prioritere Christiania indsatsen
så højt, som politiet viste sig at gøre jf. deres prioriteringslister, nemlig højere
end bl.a. den borgernære kriminalitet. Er ministeren stadig af den overbevis-
ning, at politiet prioriterer Christiania indsatsen for højt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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